
Obnova bivšega Doma mladih
Šiške

Zakaj
neobveščenost?

Člani predsedstva 0 0 ZSMS TOZO IVET, TZ
Litostroj želijo ustrezen odgovor o obnovi
CIDMŠ oziroma bivšega Ooma mladih Šiške.
Sprašujejo, kaj je v domu sploh narejenega, sez-
nanjeni so s porabo »precejšnju« /inančmn
sredstev, moti pa jih zunanja podoba stavbe.
Ugotavljajo tudi, da pri delu ni nobenega na-
predka.

Ce bi se ti mladinci zanimali za obnovo doma, bi
vedeli. da je narejena programska zasnova CIDMŠ.
v teku je obnova sanitarnega dela zgradbe. Čakamo
pa na železo, ki so ga obljubili mladinci Litostroja.
Ker vemo, da so finančna sredstva močno omejena.
saniramo dom tako, da bo program lahko potekal
hkrati z adaptacijo. Zunanja podoba pa ni bistvena
za uresničevanje programa. V letošnjem letu smo
vložili v dom približno 250.000.00 dinarjev in več kot
300 prostovoljnih delovnih ur.

Priporočamo mladincem v omenjeni OO ZSMS.
da redno berejo mladinsko stran v Javni tribuni in
naše glasilo Driblacije.

Še bolje pa bo, da o tem in drugih vprašanjih pov-
prašajo svojega predsednika, saj je član predsed-
stva OK ZSMS Ljubljana-Šiška.
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